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Fråga till Social- och arbetsmarknadsnämndens ordförande Ajda 
Asgari. 

Den senaste tiden har debatten rasat i media om möjligheten att sälja spel och lotter på kredit 
ska vara möjligt. 

Man kan med oro läsa om det fruktansvärda i att tusentals personer genom åren drivits in i en 
skuldfälla i sitt spelmissbruk och hamnat hos kronofogden med en mängd negativa 
återverkningar på sin ekonomi som följd. 

Att oseriösa aktörer genom aggressiv telemarketing fått människor att skuldsätta sig för 
möjligheten att vinna i ett lotteri känns oansvarigt i ett samhälle som vårt där spelmissbruk 
faktisk numera är en fråga för socialtjänsten att hantera. 

Stöd och hjälp till spelmissbrukare är en del men det finns ju faktiskt en ekonomisk dimension 
i det hela både för samhället i stort samt för den drabbade personen och dennes familj. 

Oroad av detta vill jag därför ställa frågan till socialnämndens ordförande om den här oseriösa 
aktören på spelmarknaden drivit in några Tyresöbor i spelfällan. 

Jag ser fram mot ett ja eller nej från Kommunalrådet kring detta. 

Har Tyresöbor påverkats negativt av lotteriförsäljning på kredit på ett sätt som gör att 
socialtjänsten fått kliva in och stötta individer i detta? 

 

Peter Freij (M) 


